
Zápisnica 
zo zasadnutia zastupiteľstva v Prietržke 

konaného dňa 30. augusta 2023 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny + 3 (traja) hostia  
 
Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Kontrola uznesenia 
3. VZN č. 1 -ktorým sa ustanovujú podmienky umiestňovania volebných plagátov na 

verejných priestranstvách v obci Prietržka počas volebnej kampane 

4. VZN č. 2 –o určení pravidiel času predaja a zabezpečení verejného poriadku 

5. Kamerový systém v obci –cenová ponuka 

6. Merač rýchlosti v obci –cenová ponuka 

7. Žiadosť o zmenu Územného plánu obce Prietržka–Pavol Špetta 

8. Žiadosti 

9. Interpelácie 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

12. Uznesenie , záver 

 
K bodu 1 – Otvorenie zasadnutia   
 
Zasadnutie zahájil starosta obce, konštatoval že zastupiteľstvo je uznášania schopné. Za overovateľov 
zápisnice boli navrhnutí: 
Šlahor Peter, Ing. 
Bellay Martin, Mgr. 
Poslankyňa JUDr. Monika Ladovičová bola zo zasadnutia ospravedlnená z rodinných dôvodov a p. 
Zlata Mazúrová - zapisovateľka takisto ospravedlnená z dôvodu čerpania riadnej dovolenky. Rokovací 
program bol schválený. 
 
                                                                                Hlasovanie : 4-0-0 
 
K bodu 2 – Kontrola uznesenia 
Starosta obce previedol kontrolu uznesenia z 31.5.2023. Obecné zastupiteľstvo skonštatovalo, že 
schválené a odporúčané body uznesenia boli zrealizované. 
 
K bodu 3 – VZN č. 1 -ktorým sa ustanovujú podmienky umiestňovania volebných plagátov na 
verejných priestranstvách v obci Prietržka počas volebnej kampane 

 
Starosta obce  predložil zúčastneným VZN č. 1 -ktorým sa ustanovujú podmienky umiestňovania 
volebných plagátov na verejných priestranstvách v obci Prietržka počas volebnej kampane. Obecné 
zastupiteľstvo uvedené VZN schválilo bez pripomienok 

 
                                                                                    Hlasovanie: 4-0-0  



K bodu 4 – VZN č. 2 –o určení pravidiel času predaja a zabezpečení verejného poriadku 

 
Starosta obce  predložil zúčastneným VZN č. 2 ktorým sa ustanovujú podmienky umiestňovania 
volebných plagátov na verejných priestranstvách v obci Prietržka počas volebnej kampane. Obecné 
zastupiteľstvo uvedené VZN schválilo bez pripomienok 

                                                                                                                                                                  
     Hlasovanie: 4-0-0  

 
K bodu 5 – Kamerový systém v obci –cenová ponuka 

 
Starosta obce predložil cenovú ponuku od spoločnosti Tlapnet na vybudovanie kamerového systému 
v obci. Obecné zastupiteľstvo uvedenú cenovú ponuku zobralo na vedomie a schválilo vybudovanie 
kamerového systému v obci podľa priloženej cenovej ponuky. 
 
                          Hlasovanie: 4-0-0                                                      
 
K bodu 6 – Merač rýchlosti v obci –cenová ponuka  
 
Starosta obce predložil cenovú ponuku od spoločnosti EMPEMONT Slovakia s.r.o. na inštaláciu 
merača rýchlosti v obci. Obecné zastupiteľstvo uvedenú cenovú ponuku zobralo na vedomie 
a inštaláciu merača rýchlosti neschválilo. Taktiež obecné zastupiteľstvo odporučilo merač rýchlosti 
zadovážiť z dotácií spoločností, ktoré také dotácie poskytujú. 
 
                                                                                   Hlasovanie : 0-4-0   
 
K bodu 7 – Žiadosť o zmenu Územného plánu obce Prietržka–Pavol Špetta 

 
Starosta obce predložil žiadosť Pavla Špettu na zmenu Územného plánu (viď príloha) Obecné 
zastupiteľstvo žiadosť schválilo, pričom počas schvaľovacieho a pripomienkového konania sa bude 
k uvedenému vyjadrovať tak, aby navrhované zmeny nezasahovali svojím rozsahom do architektúry 
vinohradov ako celku. Všetky náklady na zmeny a doplnky ÚP na základe žiadosti bude znášať 
žiadateľ. 
 
                                                                                  Hlasovanie : 4-0-0 
 
K bodu 8 -  Žiadosti 

 
Žiadosť Stanislava Turečka o odkúpenie novovytvorených parciel KN „C“ parc. č. 1430/249 

o celkovej výmere 244 m2 v pomere ¾ (t.j. 183m2) a parc. č. 1430/250 o celkovej výmere 256 m2 

v pomere ¾ (t.j. 192 m2), ktoré boli odčlenené z pozemku registra KN“C“ parc. č. 1430/66 GP č. 

3/2023 vyhotoveným dňa 8.6.2023 a overeným katastrálnym odborom OÚ Skalica dňa 21.6.2023 

pod číslom 303/23. Jedná sa o celkovú výmeru 375 m2. Cena za jeden m2 bola stanovená na 22,-€. 

Celková cena je 8250,-€. 

 

Hlasovanie: 4-0-0 
 



Žiadosť Pavla Turečka o zámenu novovytvorených parciel KN „C“ parc. č. 1430/249 o celkovej výmere 
244 m2 v pomere 1/4 (t.j. 61m2) a parc. č. 1430/250 o celkovej výmere 256 m2 v pomere 1/4 (t.j. 64 
m2), ktoré boli odčlenené z pozemku registra KN“C“ parc. č. 1430/66 GP č. 3/2023 vyhotoveným dňa 
8.6.2023 a overeným katastrálnym odborom OÚ Skalica dňa 21.6.2023 pod číslom 303/23, ktorých 
vlastníkom je Obec Prietržka s pozemkami KN „C“ parc. číslo 1546/2 o výmere 477 m2 a parc. číslo 
1549/2 o výmere 845 m2, ktorých vlastníkom je Pavol Tureček v podiele 1/10, t.j. celková výmera 
zamieňaných pozemkov je 132,2 m2. Novovytvorené pozemky sú v lokalite IBV Od kaple po jarok pri 
pozemku, ktorý je v ich spoluvlastníctve v pomere ¼ a pozemky pac. Č. 1546/2 a 1549/2 sú pozemky 
pod miestnym cintorínom a komunikáciou vedúcou do miestnych vinohradov. Obecné zastupiteľstvo 
z dôvodu osobitného zreteľa uvedenú zámenu schválilo, nakoľko uvedené pozemky sú strategické a 
dôležité pre obec a občanov obce. 
 

Hlasovanie: 4-0-0  
                                                                                  
K bodu 9 – Interpelácie 

 
Ing. Pavel Klein ml. interpeloval ohľadom opravy WC v Kultúrnom dome, načo mu starosta obce 
odpovedal, že opravy začne hneď po hodových slávnostiach a bude pokračovať až do konca októbra 
2023. Tu sa zapojil taktiež poslanec Martin Bellay, ktorý interpeloval, aby bola vybudovaná šatňa tak, 
aby sa nemuseli stále prenášať vešiaky a tým sa neustále poškodzuje stena v kultúrnom dome. 
Navrhol inštalovať stále vešiaky, ktoré bude možné v prípade nepoužívania zložiť tak, aby nerobili 
prekážku v priestore. 
Ing. Peter Šlahor interpeloval na križovatku pri rodinnom dome u Vlkovcov, kde následne vznikla 
dohoda, že starosta obce sa pokúsi zavolať na miesto dopravného inžiniera z ODI Skalica, aby sa 
k možnostiam riešenia bezpečnosti na tejto križovatke vyjadril priamo na mieste. 
Mgr. Martin Bellay interpeloval na kanál vedúci z miestneho RD Bližina, ktorý pri výdatných dažďoch 
nestíha brať vodu a vylieva sa na cestu, čím poškodzuje RD manž. Vaculkových. Na základe tohto bolo 
dohodnuté, že sa na inkriminovanom mieste zíde celé obecné zastupiteľstvo, aby priamo na mieste 
zistilo možnosti vyriešenia uvedeného problému. 
Ing. Pavel Klein ml. spoločne s Ing. Pavlom Kleinom starším interpelovali ohľadom komunikácie 
v novej IBV Od kaple po jarok s dotazom na materiál, z ktorej bude uvedená komunikácia vyhotovená. 
Starosta obce im oznámil, že v projekte je uvedená zámková dlažba, ktorá je z dôvodu vodozádržných 
opatrení účinnejšia ako asfalt. K uvedenému sa pripojili aj stavebníci, ktorí boli ako hostia 
zastupiteľstva a po vzájomnej diskusii bolo dohodnuté, že povrch komunikácie bude tak, ako je 
uvedené v projektovej dokumentácii a na čo je už vydané aj stavebné povolenie. Starosta obce ešte 
oznámil, že na uvedenú komunikáciu vybavuje získanie NFP z EU z Rady partnerstva pri TT SK. 
Ing. Pavel Klein ml. sa taktiež dopytoval na kanalizáciu v obci, na čo mu starosta obce oznámil, že 
v súčasnosti pracuje Ing. Marián Budovič na obnove projektov ku kanalizácii z dôvodu nastavenia 
kanalizácie na súčasné pomery, čo bude hotové do konca septembra 2023 a potom bude obec 
Prietržka spoločne s obcou Trnovec a Vrádište podávať žiadosť o NFP na Environmentálny fond, kde 
by mala vyjsť výzva v mesiaci október 2023. 
Mgr. Martin Bellay interpeloval na vybudovanie osvetlenia na IBV Široké padelky, nakoľko v uvedenej 
IBV sú už dva rodinné domy, ktoré sú aj skolaudované a bývajú v ňom občania a je potrebné toto čo 
najskôr vybudovať. Starosta obce oznámil, že všetky komponenty sú na obecnom úrade a samotná 
realizácia bude prebiehať v mesiaci september 2023. 
Mgr. Martin Bellay taktiež interpeloval na zakúpenie nových kuchynských riadov do kultúrneho 
domu, na čo starosta obce oznámil, že v kuchynskom sklade bola vykonaná revízia a všetky riady, 



ktoré boli nepoužiteľné, boli vyhodené a následne bol spísaný zoznam nových vecí, ktoré je potrebné 
do kuchyne doplniť. Toto bude zakúpené v nasledujúcich mesiacoch. 
 
K bodu 10 – Rôzne 
 
V tomto bode starosta obce oznámil všetkým prítomným, že na rekonštrukciu a nadstavbu MŠ nám 
boli schválené NFP z EU na základe výzvy z MŠVaV SR a celá realizácia bude prebiehať v nasledujúcich 
mesiacoch, pričom je prísľub od stavebnej spoločnosti, že nebude narušený chod ZŠ a MŠ a celé bude 
realizované tak, aby bolo možné od 1.1.2024 uvedené priestory začať využívať. 
 
K bodu 11 – Diskusia 
 
Do diskusie sa zapojili hostia, ktorí prišli na zasadanie ob. zastupiteľstva. Boli to zástupcovia 
stavebníkov na novej IBV Od kaple po jarok a títo prišli s požiadavkou o opravu cesty, ktorá je 
v súčasnosti po výdatných dažďoch veľmi bahnitá a ťažko sa po nej prechádza. Na čo starosta prisľúbil 
túto komunikáciu zatiaľ čiastočne opraviť tak, aby bolo možné po nej bez problémov jazdiť.  
Druhá požiadavka bola ohľadom osvetlenia. Tu starosta obce prisľúbil, že verejné osvetlenie sa bude 
realizovať po kolaudácii elektriny.  
Ďalší dotaz bol ohľadom elektriny, načo starosta obce oznámil, že na  budovanie elektriny, resp. na 
kolaudáciu, nakoľko elektrina je už vybudovaná, bohužiaľ obec nemá žiadny dosah, všetko si riadi 
spoločnosť ZSE. No napriek tomu starosta obce prisľúbil, že zavolá p. Rampáčkovi zo ZSE a skúsi 
v tomto nejako pomôcť.   
Posledný dotaz bol ohľadom dažďovej kanalizácie, kde starosta obce všetkým vysvetlil, ako bude 
podľa projektovej dokumentácie dažďová kanalizácia vybudovaná. 
 
K bodu 13 – Uznesenie, záver 
 
Starosta obce podal návrh na uznesenie a dal hlasovať za jeho prijatie. 
 
 
                                                                                            Hlasovanie : 4-0-0 
 
Po vyčerpaní všetkých bodov programu zasadnutia starosta obce poďakoval prítomným za účasť 
a rokovanie ukončil. 
 
 
Overovatelia zápisnice : Šlahor Peter, Ing.         ................................................... 
 
                                            Bellay Martin, Mgr.                .................................................. 
 
 
 

 
      
 
 


